

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 1st June 2018

Notice No.29
Application For Primary One Admission (2019-2020)

The School will be accepting applicants for Primary One places for the school year 2019-2020 from 19th June 2018. Details are as follows:

- Application Period:** 19th June 2018 (Tuesday) – 25th June 2018 (Monday)
Procedure: Please fill in the online application form under the section of “Admission – Primary One Application” on the School website. Scanned documents of the applicant will be required to upload with the application.
Application Fee: \$200
Fixed Term Note: Interested parents could refer to the section of ‘Admission – Fixed Term Note Programme for Primary One’ on the school website for further details. The deadline for downloading and submission of “Request for Application Form” with required documents will be on 8th June 2018.
School Website: <http://www.sscps.edu.hk>

通告第二十九號
招收 2019-2020 年度小一新生

本校將於 2018 年 6 月 19 日起招收 2019-2020 年度小一新生。詳情列後：

- 報名日期：** 2018 年 6 月 19 日（星期二）至 2018 年 6 月 25 日（星期一）
報名手續： 填妥本校網頁（入學申請 – 小一入學申請）內之報名表格（申請者需掃描及上載所需文件）
報名費用： \$200
定期票據： 家長如有興趣，可到本校網頁（入學申請 – 定期票據計劃）內細閱內容；截止下載及遞交「索取表格申請」日期為 2018 年 6 月 8 日（星期五）
本校網頁： <http://www.sscps.edu.hk>

以上通告
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一八年六月一日